浙江工业大学本科留学生退学登记表

Registration Form for Being Expelled from the University for Undergraduate International Students of ZJUT

	学号

Student ID
	
	中文姓名

Chinese Name
	
	英文姓名

English Name
	

	性别

Gender
	
	国籍

Nationality
	
	入学日期

Enrollment Date
	

	学院

College
	
	专业

Present Major
	
	联系电话

Telephone
	

	退学原因：

该生于        年     月，因平均学分不足10个学分，故做学业预警；

于        年     月，第二次出现平均学分不足10个学分的情况，故做退学预警；

于        年     月，第三次出现平均学分不足10个学分的情况。根据《浙江工业大学全日制本科留学生学籍管理实施细则（试行）》（浙工大发[2017]63号）第三十条、第四十一条规定，对该生做退学处理。

Reasons for Being Expelled from the University：

On        ，the student received an academic warning due to acquiring an Average Credit below 10 for the first time 

On         ，the student received an early warning of being expelled from the university due to acquiring an Average Credit below 10 for the second time on.

On      ，the student acquired an Average Credit below 10 for the third time and he/she will be expelled from the university according to the Article 30 and Article 41 of Detailed Implementing Rules for the Management of Full-Time International Undergraduate Student Academic Affairs in Zhejiang University of Technology (Trial) (Order No. 63 [2017] of Zhejiang University of Technology).



	学生意见Opinions of Student Himself/Herself：

                        学生本人签名Students signature ：

                                                       年(Year)    月(Month)    日(Date)

	专业学院意见Opinions of Major College                          

                             签章Signature&Stamp：

                                                        年(Year)    月(Month)    日(Date)

	国际学院意见Opinions of International College:

                                 签章Signature&Stamp：

                                                         年(Year)    月(Month)    日(Date)

	教务处意见Opinions of Academic Affairs Office
                                 签章Signature&Stamp：

                                                         年(Year)    月(Month)    日(Date)


注Attention: 表格一式四份，一份上交教务处，一份专业学院存档，一份国际学院存档，一份放入学生个人档案。Four copies of this form are needed, one for Academic Affairs Office, one for the major college, one for the International College and one for the student’s personal files.
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